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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de Minister voor Medische Zorg over 
voorwaardelijke toelating van Spinraza tot het basispakket (ingezonden 19 juni 
2019). 

Vraag 1
Hoe rijmt u de uitspraak die u deed tijdens het algemeen overleg Geneesmid-
delenbeleid op 6 juni 2019 over een zo snel mogelijke start van de behande-
ling van SMA patiënten met Spinraza met het nieuws dat de eerste behande-
lingen in het vroegste geval 1 januari 2020 van start gaan?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat SMA patiënten zo snel mogelijk toegang moeten 
krijgen tot Spinraza omdat elke dag voor hen telt en zij spierfuncties die zij 
verliezen niet meer terug krijgen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de voorbereiding van het behandelcentrum, het 
vastleggen van afspraken in een convenant en het maken van financiële 
afspraken met de fabrikant, geen half jaar hoeft te duren en het een kwestie 
van wilskracht is om hier vaart mee te maken? 

Vraag 4
Wat gaat u doen om de behandelingen nog deze maand van start te laten 
gaan, omdat het hier om mensenlevens gaat? 

Vraag 5
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg van Pakketbe-
heer van 26 juni 2019?

1 Kamerbrief Voorbereiding voorwaardelijke toelating Spinraza. 13 juni 2019
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